
From: AKST Arkivhjelpen 
Sent: 23. november 2020 15:18 
To: Postmottak Grimstad 
Subject: VS: HASTER: Journalføring - VS: Medvirkning i årets budsjettprosess i 

Kultur og oppvekstsektoren - sak fra Utdanningsforbundet til 
administrasjonsutvalget 26. november 

 
Categories: AH 
 
 
 
 
 
 

Fra: Galteland, Anne Kirsten <Anne.Kirsten.Galteland@grimstad.kommune.no>  
Sendt: mandag 23. november 2020 08:47 
Til: Grefstad, Marit <Marit.Grefstad@politiker.grimstad.no>; Skretting, Beate 
<Beate.Skretting@politiker.grimstad.no>; Langemyr, Lene <Lene.Langemyr@politiker.grimstad.no>; 
Stalleland, Tore <Tore.Stalleland@politiker.grimstad.no>; Glimsdal, Kjetil 
<Kjetil.Glimsdal@politiker.grimstad.no>; Tønnessen, Arnt Gunnar 
<Arnt.Gunnar.Tonnessen@politiker.grimstad.no>; Røiseland, Håvard 
<Havard.Roiseland@politiker.grimstad.no>; Svendsen, Ingerlise 
<Ingerlise.Svendsen@grimstad.kommune.no>; Jamvold, Anita 
<Anita.Jamvold@grimstad.kommune.no>; Kavli, Olav <Olav.Kavli@grimstad.kommune.no> 
Kopi: anna <anna@ufg.no>; Felldal, Per Ivar <Per.Ivar.Felldal@grimstad.kommune.no>; Åmdal, 
Øystein <Oystein.Amdal@grimstad.kommune.no>; Haugland, Arne Mowatt 
<Arne.Mowatt.Haugland@grimstad.kommune.no>; Rydningen, Hogne 
<Hogne.Rydningen@grimstad.kommune.no> 
Emne: SV: Medvirkning i årets budsjettprosess i Kultur og oppvekstsektoren - sak fra 
Utdanningsforbundet til administrasjonsutvalget 26. november 
 
Utdanningsforbundet har dessverre ikke fått noen tilbakemelding på saken vi sendte 5. november. 
Ser at den heller ikke ligger som egen sak slik vi ba om. Minner også administrasjonen om at 
omstilling skal være en fast sak i disse møtene. Det er viktig at vi har fokus på dette, og vi forbereder 
en muntlig orientering i møtet til torsdag. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Anne Kirsten L Galteland 
Lokallagsleder og vara hovedtillitsvalgt 
mobil: 918 35 570 

 
https://www.utdanningsforbundet.no/fylkeslag/agder/lokallag/grimstad/ 
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Fra: Galteland, Anne Kirsten  
Sendt: tirsdag 17. november 2020 15:06 
Til: 'Tone Marie Nybø Solheim (Tone.Marie.Nybo.Solheim@grimstad.kommune.no)' 
<Tone.Marie.Nybo.Solheim@grimstad.kommune.no>; 'Grefstad, Marit' 
<Marit.Grefstad@politiker.grimstad.no>; 'Skretting, Beate' <Beate.Skretting@politiker.grimstad.no>; 
'lene.langemyr@politiker.grimstad.no' <lene.langemyr@politiker.grimstad.no>; 'Stalleland, Tore' 
<Tore.Stalleland@politiker.grimstad.no>; 'Glimsdal, Kjetil' <Kjetil.Glimsdal@politiker.grimstad.no>; 
'Tønnessen, Arnt Gunnar' <Arnt.Gunnar.Tonnessen@politiker.grimstad.no>; 'Røiseland, Håvard' 
<Havard.Roiseland@politiker.grimstad.no>; Ingerlise Svendsen 
<ingerlise.svendsen@grimstad.kommune.no>; 'Anita Jamvold 
(Anita.Jamvold@grimstad.kommune.no)' <Anita.Jamvold@grimstad.kommune.no>; 'Olav Kavli' 
<Olav.Kavli@grimstad.kommune.no> 
Kopi: 'Anna Svenningsen (anna@ufg.no)' <anna@ufg.no>; 'Per Ivar Felldal 
(Per.Ivar.Felldal@grimstad.kommune.no)' <Per.Ivar.Felldal@grimstad.kommune.no>; Øystein Åmdal 
(oystein.amdal@grimstad.kommune.no) <oystein.amdal@grimstad.kommune.no>; 'Arne Mowatt 
Haugland' <Arne.Mowatt.Haugland@grimstad.kommune.no>; 'Hogne Rydningen 
(Hogne.Rydningen@grimstad.kommune.no)' <Hogne.Rydningen@grimstad.kommune.no> 
Emne: SV: Medvirkning i årets budsjettprosess i Kultur og oppvekstsektoren - sak fra 
Utdanningsforbundet til administrasjonsutvalget 26. november 
 
Vi fikk nettopp sms om at sakene til administrasjonsutvalget nå ligger på kommunens nettside. Kan 
ikke se at saken vi sendte 5. november er tatt med. Se epost under. Vi har ikke fått tilbakemelding på 
eposten. 
 
Vi ber om at arbeidsgiver setter denne saken på sakslisten. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Anne Kirsten L Galteland 
Lokallagsleder og vara hovedtillitsvalgt 
mobil: 918 35 570 

 
https://www.utdanningsforbundet.no/fylkeslag/agder/lokallag/grimstad/ 
 

Fra: Galteland, Anne Kirsten  
Sendt: torsdag 5. november 2020 20:14 
Til: 'Tone Marie Nybø Solheim (Tone.Marie.Nybo.Solheim@grimstad.kommune.no)' 
<Tone.Marie.Nybo.Solheim@grimstad.kommune.no>; Grefstad, Marit 
<Marit.Grefstad@politiker.grimstad.no>; Skretting, Beate <Beate.Skretting@politiker.grimstad.no>; 
lene.langemyr@politiker.grimstad.no; Stalleland, Tore <Tore.Stalleland@politiker.grimstad.no>; 
Glimsdal, Kjetil <Kjetil.Glimsdal@politiker.grimstad.no>; Tønnessen, Arnt Gunnar 
<Arnt.Gunnar.Tonnessen@politiker.grimstad.no>; Røiseland, Håvard 
<Havard.Roiseland@politiker.grimstad.no>; Ingerlise Svendsen 
<ingerlise.svendsen@grimstad.kommune.no>; Anita Jamvold 
(Anita.Jamvold@grimstad.kommune.no) <Anita.Jamvold@grimstad.kommune.no> 
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Kopi: 'Anna Svenningsen (anna@ufg.no)' <anna@ufg.no>; 'Per Ivar Felldal 
(Per.Ivar.Felldal@grimstad.kommune.no)' <Per.Ivar.Felldal@grimstad.kommune.no>; Øystein Åmdal 
(oystein.amdal@grimstad.kommune.no) <oystein.amdal@grimstad.kommune.no>; 'Arne Mowatt 
Haugland' <Arne.Mowatt.Haugland@grimstad.kommune.no>; 'Hogne Rydningen 
(Hogne.Rydningen@grimstad.kommune.no)' <Hogne.Rydningen@grimstad.kommune.no> 
Emne: Medvirkning i årets budsjettprosess i Kultur og oppvekstsektoren - sak fra 
Utdanningsforbundet til administrasjonsutvalget 26. november 
 
Sak fra Utdanningsforbundet Grimstad til administrasjonsutvalget 26. november 
 
I samrådsmøte med kommunedirektøren 29. oktober meldte Utdanningsforbundet inn sak om 
budsjett. I denne forbindelse ville vi blant annet løfte frem budsjettprosessen som vi mener har vært 
særdeles god i Kultur og oppvekstsektoren i år. Kommunedirektøren oppfordret oss til å ta dette opp 
i neste administrasjonsutvalgsmøte. Vi ønsker derfor å løfte dette som en egen sak, og har et forslag 
til vedtak. 
 

Utdanningsforbundet har over lang tid etterlyst mer og bedre medvirkning rundt budsjettprosessen i 
Grimstad kommune. Vi har tatt dette opp både med arbeidsgiver, kommunedirektør og med 
politikere i flere år. Utdanningsforbundet har i tillegg fått gjennom et vedtak om dette i 
administrasjonsutvalget. Det har blitt nedsatt arbeidsgrupper hvor vi sammen har blitt enige om 
hvordan prosessene kan bli bedre.  
 
Utdanningsforbundet vil berømme kommunalsjef og konstituert kommunalsjef for å ta våre signaler 
om økt medvirkning på alvor i årets budsjettprosess, først ved Solfrid Marie Døhlen og så ved Arne 
Mowatt Haugland. Arbeidsgiver satte tidlig ned en arbeidsgruppe på tvers av enhetsledere i 
sektoren, tillitsvalgte og administrasjon. Alle parter var innforstått om at det er svært trange rammer 
og at arbeidet er utfordrende, men samtidig enige om at det er viktig at vi har en felles forståelse for 
arbeidet og veien videre.   
 
Ved årets budsjettprosess har enhetsledere blitt godt involvert i budsjettprosessen. Budsjett har vært 
tema på hvert enhetsledermøte i sektoren. Enhetslederne besitter mye kompetanse, og det er etter 
vårt syn viktig at de blir tatt med både når det gjelder innspill i forkant og utredninger i etterkant. 
Enhetsledere har en viktig rolle i å videreformidle og øke kompetansen rundt budsjettarbeid ute i 
organisasjonen. Alle parter har et felles oppdrag om å forplante dette i hele organisasjonen. Dette 
skal sikre felles informasjon og forståelse rundt budsjettforslag og prioriteringer. 
 
Utdanningsforbundet har vært tydelige på at ledere, tillitsvalgte og verneombud ute på enhetene må 
involveres i større grad i budsjettprosessene. Dette både for å få god og lik informasjon, økt 
kompetanse rundt budsjett og for å kunne komme med innspill så tidlig som mulig i prosessen. Dette 
mener vi er svært viktig, og spesielt nå i en tid hvor rammene er svært trange. Kommunalsjefen har 
lagt til rette for god kommunikasjon og samarbeid. Det har blitt holdt jevnlige Teamsmøter, hvor 
ledere, tillitsvalgte og verneombud ute på enhetene har fått informasjon om status i budsjettarbeidet 
samt kunne komme med spørsmål og innspill. Dette har blitt tatt godt imot, og vi har fått mange 
positive tilbakemelding på dette tiltaket. 
 
Våre folkevalgte har vært tydelige på at det er viktig at sektorene og enhetene viser 
utfordringsbildet, og at dette kommer tydelig frem i tertialrapporter og budsjettdokumentene. Årets 
budsjettprosess i Kultur og oppvekst har vært åpen og transparent, og har bidratt til at alle partene i 
sektoren har jobbet godt sammen.  
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Forslag til vedtak: 
Administrasjonsutvalget ber administrasjonen om å se til årets budsjettprosess i Kultur og oppvekst, 
og sørge for at det legges opp til lik praksis i alle sektorene for de videre budsjettprosessene. 

 
 
Med vennlig hilsen 
 
Anne Kirsten L Galteland 
Lokallagsleder og vara hovedtillitsvalgt 
mobil: 918 35 570 

 
https://www.utdanningsforbundet.no/fylkeslag/agder/lokallag/grimstad/ 
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